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	The Hong Kong Philharmonic Orchestra’s Swire Symphony Under The Stars 2022 live performance at the Central Harbourfront on 12 November 2022 (Saturday).

香港管弦樂團太古「港樂．星夜．交響曲」2022音樂會在2022 年 11 月 12 日（星期六）於中環海濱舉行。
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	HK Phil Principal Guest conductor Yu Long and the Hong Kong Philharmonic Orchestra

港樂首席客席指揮余隆及香港管弦樂團
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	Pianist Serena Wang

鋼琴家王雅倫
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	HK Phil Concertmaster Jing Wang

港樂首席王敬
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	(From left) HK Phil Trombone Section – Aaron Albert, Kevin Thompson, Jarod Vermette and Christian Goldsmith

(左起)港樂長號小組──區雅隆、湯奇雲、韋雅樂和高基信
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	HK Phil Principal Guest conductor Yu Long

港樂首席客席指揮余隆
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	Presenter Phoebus Chan

大會主持陳雋騫
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	(From left) 
1. Mrs Kwok Wong Wing-ki, Vicki, JP, Deputy Secretary for Culture, Sports and Tourism
1. Mrs Vennie Ho, Executive Director, the HK Phil 
1. Mr Wong Chi-cho, Joe, JP, Permanent Secretary for Culture, Sports and Tourism
1. The Hon Jack So, GBM, GBS, OBE, JP, Senior Advisor, Board of Governors, the HK Phil 
1. The Hon Winnie Ho, JP, Secretary for Housing
1. The Hon Kevin Yeung Yun-hung, GBS, JP, Secretary for Culture, Sports and Tourism 
1. Mr David Cogman, Chairman, Board of Governors, the HK Phil  
1. The Hon Paul Chan Mo-po, GBM, GBS, MH, JP, The Financial Secretary
1. Mr Liu Guangyuan, Commissioner, The Commissioner's Office of China's Foreign Ministry in the Hong Kong S.A.R
1. Mr Guy Bradley, Chairman, Swire Pacific Limited 
1. Mr Benedikt Fohr, Chief Executive, the HK Phil
1. The Hon Kenneth Fok Kai-kong, JP, Legislative Council Member (Sports, Performing Arts, Culture and Publication)
1. Ms Winnie Tam, SBS, SC, JP, Board of Governors, the HK Phil 

(左起）
1. 文化體育及旅遊局副秘書長郭黃穎琦女士, JP
2. 港樂行政總監何黎敏怡女士
3. 文化體育及旅遊局常任秘書長黃智祖先生, JP
4. 港樂董事局高級顧問蘇澤光先生, GMB, GBS, OBE, JP
5. 房屋局局長何永賢女士，JP
6. 文化體育及旅遊局局長楊潤雄先生，GBS, JP
7. 港樂董事局主席岑明彥先生
8. 財政司司長陳茂波先生，大紫荊勳賢，GBS, MH, JP
9. 中華人民共和國外交部駐香港特別行政區特派員公署特派員劉光源先生
10. 太古股份有限公司主席白德利先生
11. 港樂行政總裁霍品達先生
12. 立法會議員(體育、演藝、文化及出版界)霍啟剛先生，JP
13. 港樂董事局成員譚允芝資深大律師, SBS, SC, JP
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	Live audience enjoying the concert in the Central Harbourfront.

現場觀眾在中環海濱欣賞音樂會。
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	The Hong Kong Philharmonic Orchestra’s Swire Symphony Under The Stars 2022.

香港管弦樂團太古「港樂．星夜．交響曲」2022音樂會。
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	This concert’s official anti-pandemic partner GERMAGICTM.

是次音樂會指定抗疫伙伴GERMAGICTM。




